
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2024.gada 25.aprīlī          Nr.5 

Sēde sasaukta: 25.04.2024 

Sēdi atklāj: 25.04.2024. plkst.09:03:04 

Sēdi slēdz: 25.04.2024. plkst.12:26:36 
 

Sēdē piedalās: Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Jānis Kārkliņš, Juris Žagars 
 

Piedalās: Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja, 

Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Ingvilds Krišjānis 

Baltpurviņš, Zemes ierīcības speciālists, Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 

vadītāja vietnieks, Eva Koljera, Āraišu ezerpils Arheoloģiskā parka vadītāja, Jana Paula, Juridiskās 

pārvaldes juriste, Mārīte Bērziņa, Juridiskās pārvaldes juriste, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes 

juriste, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Māris Bērziņš, SIA “Cēsu tirgus” valdes 

priekšsēdētājs, Arkādijs Suškins, SIA “Cēsu tirgus” valdes loceklis, Anita Beikule, Oskars Beikulis, 

Arturs Nehajenko, SIA “Grupa93” pārstāvji, Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja, 

Roberts Jumiķis, SIA “Adven Latvia” pārstāvis, Laimis Šāvējs, domes deputāts 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Āraišu ezerpils Arheoloģiskā parka konsultatīvās padomes izveidi un nolikuma 

apstiprināšanu 

 2.  Par rezerves zemes fonda zemes vienību iekļaušanu Cēsu novada Skujenes pagasta 

nekustamā īpašuma “Ziebaldi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4278 010 0117 

sastāvā 

 3.  Par starpgabala statusa noteikšanu pašvaldībai piekritīgām zemes vienībām Vaives 

pagastā, Cēsu novadā 

 4.  Par konceptuālu atbalstu Cēsu pilsētas teritorijas ielu robežās esošo ietvju un zaļo zonu 

uzturēšanas un ikdienas labiekārtošanas darbu izpildes nodošanu ārpakalpojumā 
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Sēdes vadītājs I.Putniņš rosina iekļaut sēdes darba kārtībā trīs papildus jautājumus “Par SIA "Cēsu 

tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024. - 2026.gadam”, Par grozījumiem Cēsu novada 

domes 2023.gada 28.decembra lēmumā Nr. 685 “Par SIA „Adven Latvia” 2024.gada investīciju 

plāna saskaņošanu” un “Par vēja parku attīstības iecerēm Cēsu novadā”, kā arī aicina jautājumu 

“Par vēja parku attīstības iecerēm Cēsu novadā” izskatīt kā pirmo. Komitejas locekļi neiebilst sēdes 

darba kārtības izmaiņām. 

 
 

Apstiprinātā darba kārtība. 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par vēja parku attīstības iecerēm Cēsu novadā 

2  Par Āraišu ezerpils Arheoloģiskā parka konsultatīvās padomes izveidi un 

nolikuma apstiprināšanu 

3  Par rezerves zemes fonda zemes vienību iekļaušanu Cēsu novada Skujenes 

pagasta nekustamā īpašuma “Ziebaldi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 

4278 010 0117 sastāvā 

4  Par starpgabala statusa noteikšanu pašvaldībai piekritīgām zemes vienībām 

Vaives pagastā, Cēsu novadā 

5  Par konceptuālu atbalstu Cēsu pilsētas teritorijas ielu robežās esošo ietvju un 

zaļo zonu uzturēšanas un ikdienas labiekārtošanas darbu izpildes nodošanu 

ārpakalpojumā 

6  Par SIA "Cēsu tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024. - 2026.gadam 

7  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023.gada 28.decembra lēmumā Nr. 685 

“Par SIA „Adven Latvia” 2024.gada investīciju plāna saskaņošanu 
 

1. 
Par vēja parku attīstības iecerēm Cēsu novadā 

Ziņo Madara Jenerte, Teritorijas plānošanas un stratēģiskās attīstības nodaļas vadītāja 

 

Izsakās A.Beikule, A.Nehajenko, O.Beikulis, E.Eglīte, A.Melbārdis, I.Putniņš, J.Ķipurs, I.Suija-

Markova 

Komitejas locekļi uzklausa SIA “Grupa93” informāciju par vēja parku attīstības iecerēm Cēsu 

novada Amatas, Nītaures, Skujenes un Zaubes pagastos. SIA “Grupa93” ir iesniegusi iesniegumu ar 

lūgumu uzsākt četru lokālplānojumu izstrādi ar mērķi grozīt Amatas novada teritorijas plānojumu 

2014. – 2025.gadam, lai nodrošinātu iespēju veikt vēja parku izbūvi. Vēja parku attīstības iecere 

atbilst Cēsu novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas 2022. – 2036.gadam izvirzītājiem mērķiem.  

 

 

 

 

2. 
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Par Āraišu ezerpils Arheoloģiskā  

parka konsultatīvās padomes izveidi un nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Eva Koljera, Āraišu ezerpils Arheoloģiskā parka vadītāja 

 

Izsakās H.Vents, E.Eglīte, J.Ķipurs, I.Suija-Markova, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par Āraišu ezerpils Arheoloģiskā parka konsultatīvās padomes izveidi un nolikuma 

apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

3. 

Par rezerves zemes fonda zemes vienību iekļaušanu Cēsu novada Skujenes pagasta  

nekustamā īpašuma “Ziebaldi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4278 010 0117 sastāvā 

Ziņo Ingvilds Krišjānis Baltpurviņš, Zemes ierīcības speciālists 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par rezerves zemes fonda zemes vienību iekļaušanu Cēsu novada Skujenes pagasta nekustamā 

īpašuma “Ziebaldi” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4278 010 0117 sastāvā” pieņemts 

un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

4. 
Par starpgabala statusa noteikšanu  

pašvaldībai piekritīgām zemes vienībām Vaives pagastā, Cēsu novadā 

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

Izsakās J.Ķipurs, H.Vents, A.Ķerpe, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par starpgabala statusa noteikšanu pašvaldībai piekritīgām zemes vienībām Vaives pagastā, 

Cēsu novadā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 23.05.2024. Domes sēdē 

5. 
Par konceptuālu atbalstu Cēsu pilsētas teritorijas ielu robežās esošo ietvju  

un zaļo zonu uzturēšanas un ikdienas labiekārtošanas darbu izpildes nodošanu ārpakalpojumā 

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

Izsakās I.Putniņš, G.Grosbergs, V.Kalandārovs, A.Melbārdis, L.Šāvējs, H.Vents, I.Suija-Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 1 - atturas (Guntis  Grosbergs), 

nolemj:  

1. Konceptuāli atbalstīt Cēsu pilsētas teritorijas ielu robežās esošo ietvju un zaļo zonu 

uzturēšanas un ikdienas labiekārtošanas darbu izpildes nodošanu ārpakalpojumā 
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Sēdes vadītājs I.Putniņš izsludina sēdes pārtraukumu 10 minūtes 
 

6. 
Par SIA "Cēsu tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024. - 2026.gadam 

Ziņo Māris Bērziņš, SIA “Cēsu tirgus” valdes priekšsēdētājs 

 

Izsakās I.Putniņš, A.Melbārdis, H.Vents, I.Suija-Markova, L.Bukovska, J.Ķipurs, A.Suškins 

Komitejas locekļi izskata papildinātu SIA “Cēsu tirgus” vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024. – 

2026.gadam. SIA “Cēsu tirgus” valdes priekšsēdētājs M.Bērziņš informē par to, kādi papildinājumi 

ir veikti izvirzītajos nefinanšu mērķos. Notiek darbs pie budžeta un finanšu pārskatīšanas un 

visticamāk Finanšu komitejas sēdē varēs pateikt, kādus papildinājumus var iekļaut izvirzītajos 

finanšu mērķos. 

Domes priekšsēdētāja vietniece uzskata, ka ir nepieciešams atspoguļot stratēģijas iepriekšējā 

perioda analīzi un norādīt Tirgus pozicionējumu. Izvirzītajiem mērķiem ir jāpieliek klāt rīcības plāns. 

SIA “Cēsu tirgus” valdes loceklis A.Suškins rosina  vispirms noturēt valdes dalībnieku kopsapulci, 

kurā kopā ar pašvaldības izpilddirektori izvērtēt darbības stratēģiju un tad virzīt to uz domes sēdi. 

Sēdes vadītājs I.Putniņš aicina balsot par komitejas sēdē izskatīto SIA “Cēsu tirgus” vidēja termiņa 

darbības stratēģiju 2024. – 2026.gadam. 

Pēc balsojuma rezultātiem 2 - par (Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS) , 3 - pret (Indriķis Putniņš, 

Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs), 1 - atturas (Ella Frīdvalde-Andersone), Andris Melbārdis ir 

atstājis sēžu zāli, lēmums “Par SIA "Cēsu tirgus" vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024. - 

2026.gadam” noraidīts 

7. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2023.gada 28.decembra 

 lēmumā Nr. 685 “Par SIA „Adven Latvia” 2024.gada investīciju plāna saskaņošanu 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās R.Jumiķis, I.Putniņš, H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis  Grosbergs, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums “Par 

grozījumiem Cēsu novada domes 2023.gada 28.decembra lēmumā Nr. 685 “Par SIA „Adven 

Latvia” 2024.gada investīciju plāna saskaņošanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 

16.05.2024. Finanšu komitejas sēdē 
 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

Raunas iela 4, Cēsis 25.04.2024  
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Sēdei ir veikts audio ieraksts 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


